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Paikka Merituulen koulu, Västankvarnintie 384 
 
Läsnä:  
Sivistyslautakunnan puheenjohtaja Kristian Westerholm  
Sivistyslautakunnan suomenkielisen jaoston puheenjohtaja Mika Rytkönen  
Merituulen koulun vanhempainyhdistys MEvy ry:n edustaja Mikko Lehto  
Terveystarkastaja Kerstin Lindqvist 
Kunnaninsinööri Ilmari Viljanen  
Merituulen koulun rehtori Satu Suonpää  
 
Poissa:  
Yhdyskuntateknisen lautakunnan puheenjohtaja Peter Siggberg  
 
 
1 § Kokouksen avaus  
 
Puheenjohtaja  Mika Rytkönen avasi kokouksen. 
 
 
2 § Edellisen kokouksen pöytäkirja  
 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 
 
3 § Vanhempainillan 7.4. palautteen käsittely  
 
Vanhempainillan palaute kerättiin Wilma-järjestelmän kautta. Käytiin läpi vanhempainillassa tullut palaute 
ja keskusteltiin esiin nousseista kysymyksistä ja mielipiteistä.  
Vanhempainiltaa pidettiin hyödyllisenä.  Mielenkiintoisimpana ja tärkeimpänä osuutena koettiin 
tutustuminen Urheilutien rakennukseen sekä asiantuntijoiden luennot.  Illassa oli useita puhujia. Aikataulu 
venyi pitkäksi. Kysymyksiin ja keskusteluun jäi liian vähän aikaa. 
 
Ilmari Viljanen kerää suunnittelijoilta vastauksia avoimiin kysymyksiin. Vastaukset käsitellään seuraavassa 
kokouksessa ja julkaistaan koulun nettisivulla. 
 
Vanhempainillan  palaute on kokonaisuudessaan kokouspöytäkirjan liitteenä. 
 
Millä mitataan ja tehdään jälkiseurantaa? 

 oirekysely/ Vahanen 
 Terveystarkastajan seuranta 
 Antureiden asentamisesta on päätetty, Aalto-yliopiston seurantatutkimus, Vahasen tai yksittäisen 

Vahasen edustajan mielipide anturoinnista 
 rahoitusmahdollisuus Työsuojelusta tai Kuntaliitosta 

 



 
4 § Seurantatyöryhmän jäsenille tulleita kysymyksiä ja kommentteja  
 
Vanhempainyhdistyksen edustaja Mikko Lehto esitti kysymyksen päätöksentekoprosesseista ja niiden 
avoimuudesta. Mikko Lehto esitti, että koko hankkeesta tehdään hankekuvaus, jossa aikajanalla näkyvät 
hankkeen eri vaiheet (tutkimus – kilpailutus – suunnittelu – korjaustavan valinta)  ja niissä tehdyt 
päätökset. Ilmari Viljanen laatii ehdotetun kuvauksen, joka käsitellään seuraavassa kokouksessa. 
 
Henkilökunta on esittänyt toiveen kuulla Mirja Salkinoja-Salosta, koska hän ei ollut mahdollisuudessa 
osallistua henkilökunnan tiedotustilaisuuteen. Kutsutaan Mirja Salkinoja-Salonen elokuussa uuden 
lukuvuoden alkaessa koululle puhumaan. 

 
 
5 § Tiedottaminen 
 
Todettiin lehdistön tiedottaneen aktiivisesti Aalto-Yliopiston osallistumisesta hankkeeseen. Kyseinen 
tiedottaminen ja vanhempainilta ovat olleet alkuvuoden tärkeimmät tiedotuskanavat. 
 
Vanhempainillassa/tiedotustilaisuudessa esitetty luentomateriaali siirretään koulun nettisivuille kaikille 
avoimeksi materiaaliksi. Seuraavan kokouksen jälkeen lisätään nettisivulle myös vastaukset palautteessa 
tulleisiin kysymyksiin. Satu Suonpää vastaa materiaalin talletuksesta nettisivulle. 
 
Yhdyskuntatekninen lautakunta valitsee korjaus- ja uudisrakennushankkeen urakoitsijan kokouksessaan 
huhtikuun lopussa. Seuraava kokous sijoitetaan ajallisesti siten, että urakoitsija on tiedossa ja voidaan 
päättää korjaus- ja uudisrakennushankkeen etenemisen tiedottamisesta. 
 
Mikko Lehto ehdotti, että teknisen alan lehtiin tarjotaan artikkelia siitä, miten  Aalto Yliopiston 
mittausjärjestelmä on osana sisäilmakorjausta. Päätettiin, että artikkelia tarjotaan teknisen alan lehdille 
myöhemmin, kun korjaushanke on edennyt pidemmälle. 
 
 
 
6 § Muut asiat  
 

Ei muita asioita. 

 

7 § Seuraava kokous 

Seurantatyöryhmän kokous nro 4 pidetään torstaina 15.5. klo 15. Merituulen koululla Västankvarnissa. 


